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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU/PIP-HSU) je na 2. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Prvo pitanje tiče se najavljenog balona za područnu školu Kature što ste najavili prije izbora 

pa me samo zanima, pošto je kolega Bastijanić u prošlom mandatu slično htio da se dvorana 

napravi za područnu školu Vinež, predložio bi da se ta ideja napravi tako da se obuhvate oba 

dvije škole istovremeno sa sličnim rješenjima. Onda je takav zahvat jeftiniji nego jednu po 

jednu školu rješavati.“  

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Donald Blašković: 
 
„Zahvaljujem se na prijedlogu. Razgovarat ćemo s ravnateljem osnovne škole Ivo Lola Ribar, 
budući da oba dvije škole rade pod okriljem iste škole i onda, sukladno dogovoru, bez obzira 
na naš prijedlog ili obećanje što se tiče našeg izbornog programa, možemo napraviti iznimku i 
vidjeti da li postoji rješenje na obostrano zadovoljstvo, da se oba dvije škole obuhvate s jednom 
dvoranom. Zahvaljujem još jednom na prijedlogu.“  
 
 
 
 S poštovanjem, 

 

 

     PROČELNICA 

Loreta Blašković, v.r. 


